
Styrelsemöte 2003-12-18 
 
Deltagare: Mats H, Boris B, Stig S, Tuija H, Sven C, Henrik B, Stefan G och Mathias C. 
 
1. V Ordf. Boris hälsar deltagarna välkomna och presenterar dagordningen, som godkänds. 
 
 Genomgång av föregående mötesprotokoll: 
 Ingen bastumatta har kommit på plats än. Zeljko får kontakta Ola W igen. 

Berit förtjänar en eloge för att hon i sista minuten fick hoppa in och ta hand om tomte-tåget. 
Julkorten har tagits fram och skickats ut. Kanonfina blev dom!! Ett stort tack till Stefan G och 
Gunnar K. 
Fasadskylten har inte kommit på plats, men Boris meddelar att den är på gång. 
”Julgransplundringen” stryks och istället hålls en Avslutningsträff efter säsongen. 

 
2. Summering av Smålands Nybörjarserie i Värnamo 13/12: 

69 deltagare varav ca 20 st från VBK. Inga deltagare från Västervik, vilket definitivt kommer att 
påtalas vid sommarkonferensen. 
Tävlingarna avslutades ca 13.30 och tävlingen flöt på mycket bra. 
Intäkter: 1.440 kr i anm.avg. och ca 400 kr från lotteriet. 
Många ”nya” föräldrar hjälpte till, vilket är mycket positivt. 
Det hölls ett Luciatåg (Fia Winsth´s klasskompisar) och det var mycket uppskattat. 
Sammanfattningsvis VBK`s medaljskörd: 6 Guld, 4 Silver och 2 Brons! Mycket bra! 

 
3. Träningsrapport: 
 Mats delade ut ett preliminärt tävlingsprogram. 
 Måndagsgruppen ska bla ge sig ut på sin första ”riktiga” tävling i januari. 

Först till nästa säsong går måndagsgruppen upp på två träningsdagar i veckan. Vid behov hålls 
dock extraträningar även denna säsong. 

 
4. Rapporten från ekonomikommitténs möte skjuts till nästa möte. 
 
5. Julmarknaden: 
 Intäkter, 6.220 kr.  Utgifter, 300 kr i anmälningsavgift samt 800 kr för lotter. 
 29 x 100 kr i osålda vinster. Dessa har köpts av medlemmarna. 
 Sammantaget gick försäljningen med 1.940 kr i vinst. 

Tilläggas kan att vagnen bör smyckas bättre till nästa år, eftersom många reagerade på att det 
såg väldigt tomt ut. 
 
Reselotteriet: 
Ca hälften av lotterna har redovisats hittills. 

 
6. Ekonomi: 
 133.200 kr på kontot. 
 Vi har fått 13.750 kr från BK Framåt. 
 Hyran på 42.314 kr och Försäkring på 1.981 kr kommer. 
 Kommunens bidrag på 70.000 kr kommer i februari. 



 Nya sponsorpengar från bla skyltarna kommer in efter årsskiftet. 
7. Se kommentarer ovan, angående föregående mötesprotokoll. 
 
8. Tränarna köper in trikåer samt ordnar tryck på dessa. 
  
 Boris kontaktar Fredrik A angående en mjukisoverall. 
  
 Fyra brottare åker på BT Lyftet i Mjölby och sedan till träningslägret i Tranås. 
 Eftersom dessa är uttagna till lägret anser styrelsen att klubben ska stå för kostnaderna. 
 

Ytterligare en prishylla ska sättas upp på motsatt vägg. Zeljko får i uppgift att kontakta 
Bergforsens för tillverkningen av hyllan. 
 
Mathias ordnar en ny almanacka till klubbrummet. 
 
Zeljko har skrivit ett brev som skickas ut i samband med medlemsinbetalningarna. 
 
Styrelsen föreslår att ”J” stryks från Finnvedscupen. Detta för att VBK inte har några juniorer 
samt att deltagande från övriga klubbar är mycket lågt. Mathias kollar detta. 
 
Klubben ska ansöka om att få arrangera Finnvedscupen i fristil 30/10 –04 för K, P, U, S, F/y, 
F/ä och KvU. Mathias ordnar detta. 
 
Peter och Stefan dömde vid SM. Fantastiskt att klubben har två domare med SM-status!! 
 
Mathias sätter upp ett anslag om overaller. 
 
 
Nästa möte sätts till torsdag 5/2 kl. 18.30. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Mathias Carlsson. 


